
KFR yttrande gällande handlingsplan för suicidprevention 
 
Vi har läst och tycker det är bra att en handlingsplan för kommunen formuleras. 
Vi saknar text om vikten av fysisk aktivitet för den psykiska hälsan. 
 
Anne, vice ordförande KFR 
 


